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Referat 12. november 2013 
Emne: Bestyrelsesmøde i Korsør Sejlklub  

Data om mødet 

 
Dato: 12. november 2013 

Tid: 19.00  - 21.00 

Sted: Klublokalet 

 

Referent: Lars Jørgensen 

Indkaldte:  

Lars Vejsager Jørgensen 

Bent Ehlers 

Leon Hulstrøm 

Kasper Jørgensen 

Fritz Lauritsen 

Morten Adel Larsen 

Thomas Mantzius 

 

Fraværende: 

Leon Hulstrøm 

Frits Lauritzen 

 

 

Dagsorden:  Referat: Aktion  

 

 

1. Nyt fra formand og a.m.b.a 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

 

2. Nyt fra Kasserer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der er lavet afdragsordning 

med a.m.b.a vedrørende lån til 

svingkran som var til indfrielse 

efteråret 2014. 

 

Formand har afholdt møde med 

FTLF og der er aftalt 

samarbejde om 3 

arrangementer foråret 2013. 

 

Formand har afholdt møde med 

Danske tursejlere. De arbejder 

på ankerbøjer og tilbyder 

forsikringer. 

 

Formand deltager i Ds. 

Klubkonferencen som afholdes i 

Herning den 22+23 november 

  

----------------------------------- 

 

Tyveri fra Rib båd er afregnet 

med Vestsjælland marinecenter 

og forsikringserstatning er 

afventes. 

 

Der er tegnet Hacker forsikring 

på sejlklubbens hovedkonto. 

Snak om det er nødvendigt på 

kapsejladsudvalgskonto da den 

i korte perioder op til stævner 

kan have stort indestående.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

------------------ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ingen 
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---------------------------------------------------- 

 

 

3. Opsamling på møde med sejlerskole og 

juniorudvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

 

 

4. Svingkran aftale 2014 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

 

Der skal oprettes digital 

forenings postkasse. Bent har 

kigget på det men konto er 

ikke oprettet endnu.   

 

Der er kommet regninger på 

gennemgang af følge båds 

motorer samt vinteropbevaring 

af disse. Regninger var 

overraskende store og vi skal 

blive bedre til at få faste priser.  

 

----------------------------------- 

 

 

Kristian Hvitnov stopper som 

sejlerskoleleder men forsætter 

som instruktør. Søren Wiegand 

overtager lederposten. 

 

Ds. Sejlerskolecertificering 

ønskes fornyet i 2014 

 

Der skal syet UV beskyttelse i 

agterlig på 2 rulle sejl til 

Drabant 24. udgift dækkes af 

hovedkassen. 

 

Lars Jørgensen stopper som 

leder af juniorudvalg og 

Christian Houkjær overtager i 

samarbejde med Ulrich Dam. 

Søren Filtenborg og Kim 

Jørgensen forsætter i udvalget. 

 

Instruktører er blevet opfordret 

til at tage Ds. instruktør kurser. 

Sejlklub afholder udgift. 

 

Nyt juniorudvalg ønsker 

våddragter til udlån og 

svømmehal tider og ellers ser 

de sæsonen 2014 an med 

nuværende udstyr. Lars 

fortæller at Ylva klubben giver 

3000 kroner til juniorarbejde i 

Korsør sejlklub for afvikling af 

deres DM 2014 og disse penge 

er oplagte til våddragter 

----------------------------------- 

 

 

Aftalen ønskes forsat i 2014 

men under andet navn da den 

dækker mere end brug af 

svingkran. 

 

----------------------------------- 

 

 

 

Bent 

 

 

 

Fremover 

indhentes faste 

priser og helst 

skriftlige feks. 

Via E-mail 

 

------------------ 

 

 

 

 

 

 

 

Kristian H. 

 

 

Thomas M. 

Bringer og 

henter sejl til 

sejlmager 

 

 

 

 

 

 

 

 

Instruktørerne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

------------------ 

 

 

Thomas+ 

a.m.b.a 

 

 

 

------------------ 
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5. fælles hjemmeside med a.m.b.a 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

 

6. Evt. 

 

 

 

 

----------------------------------- 

 

Enighed om fælles hjemmeside 

hvor der arbejdes ud fra 

sejlklubbens nuværende.  

Evt. Sitecore kursus for nye 

brugere. 

 

Hjemmeside udgifter deles 

mellem sejlklub og a.m.b.a 

----------------------------------- 

 

Invitation til julebanko 

udsendes via E-mail 

 

FTLF / Sejlklub arrangement 

med foredrag om Fregatten 

Jylland der påtænkes at 

invitere nabo klubber og flytte 

arrangementet til større lokaler 

 

Kapsejladsudvalget ønsker 

faste klare aftaler med a.m.b.a 

vedrørende praktiske ting i 

forbindelse med 

stævneafvikling i august 2014. 

Seddel med ønsker til 

behandling i a.m.b.a udleveret 

------------------ 

 

Lars 

Thomas 

Hjemmeside 

Udvalg a.m.b.a 

 

 

Bent+lise 

 

------------------ 

 

Lars 

 

 

Kasper 

undersøger 

mulighed for 

større lokaler 

i Korsør. 

 

Thomas M. 

 
 

Underskrifter: 


